

Еженедельник новостей МДС, 28 января — 2 февраля 2019 г.

IBC Weekly News, January 28 — February 2, 2019

29 января

На заседании Инвестсовета исполнительный директор МДС [сообщил о негативном воздействии](#) на экономическую деятельность горнодобывающих предприятий проекта НПА по изменениям в порядок ввоза и вывоза руд и концентратов драгметаллов.

МДС поддерживает **концепцию «открытого неба»**, но при этом надо поддержать отечественные авиакомпании, сказал исполнительный директор МДС [на круглом столе](#) в пресс-центре Sputnik Кыргызстан.

31 января

В МДС начали [работу инициативные группы](#) по разработке документов и инициированию внесения изменений в законодательство КР по актуальным вопросам бизнес-сообщества.

1 февраля

Представители страховых компаний и Кыргызской ассоциации страховщиков [обсудили аргументы](#) в пользу скорейшего внедрения ОСАГО.

2 февраля ежегодный [благотворительный туристический фестиваль](#) «Кыргызстан – страна горных лыж и зимнего отдыха» прошел на горнолыжной базе “ЗИЛ”.

January 29

At the Investment Council meeting, the IBC Executive Director [informed on the negative impact](#) on the activities of the mining enterprises of the draft regulatory legal act on changes to the procedure for impor/export of ores and concentrates containing precious metals.

IBC supports the **open skies concept**, but it is necessary to support domestic airlines, creating favorable conditions for them, said IBC Executive Director at a [roundtable](#) in the Sputnik Kyrgyzstan press center.

January 31

[Initiative groups to draft documents](#) and initiate amendments and additions to the legislation of the Kyrgyz Republic related to the business activities began to work in IBC.

February 1

Representatives of insurance companies and the Kyrgyz Association of Insurers [discussed the arguments](#) in favor of the early introduction of compulsory motor third party liability insurance.

On February 2, the annual [charity tourism festival](#) "Kyrgyzstan - a country of alpine skiing and winter recreation" took place at the ZIL ski base.

Встречи с членами МДС

30 января представители МДС и **Imperial Tobacco** обсудили инициативы, реализованные в табачной отрасли за 2017-2018 годы. Рассмотрены новые предложения компании.

31 января с Генеральным директором ЗАО «Альфа Телеком» (торговая марка MegaCom) **Акылбеком Жамангуловым** обсудили последние события в компании, а также инициативу МДС по госзакупкам.

Meetings with IBC members

On January 30, representatives of IBC and **Imperial Tobacco** discussed the initiatives implemented in the tobacco industry for 2017-2018. The company submitted new proposals for the IBC consideration.

On January 31, IBC and the Director General of Alfa Telecom CJSC (MegaCom trademark) **Akylbek Jamangulov** discussed the latest events in the company, as well as the IBC initiative on public procurement.

Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) наиболее важных изменений в законодательстве КР.

Law review

IBC has compiled a [weekly review](#) of the most important changes in Kyrgyz legislation.

Дайджест СМИ

Представляем [еженедельный дайджест СМИ](#) по экономике, бизнесу и инвестициям.

Weekly media digest

IBC presents you a weekly [media digest](#) on economy, business and investment.

События на 4-8 февраля

4 февраля МДС и ГКПЭН обсудят вопросы недропользователей, связанные с **проведением буровзрывных работ**.

6 февраля руководство МДС встретится с **Озонниа Ожиело**, Постоянным Представителем ПРООН в КР.

7 февраля комитет МДС по минеральным ресурсам обсудит инициативы, озвученные на заседании Совета безопасности КР 30 января. Подробности по тел. 62 36 79.

On February 4, IBC and the State Committee for Industrial, Energy and Subsoil Use will discuss the issues of **drilling and blasting operations**.

On February 6, IBC leadership will meet with **Ozonnia Ogielo**, UNDP Resident Representative in the Kyrgyz Republic.

On February 7, the **IBC Mineral Resources Committee** will discuss initiatives announced at the Security Council meeting on January 30.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.